

PASS sponsored for charity show - “My Career” organized by “Good Try Theatre”

“My Career” is a drama organized by “Good Try Theatre” which organized on May 2011 by a group of love drama and retired people. They continuously perform show in communities, including in different homes for the elderly and schools in order to serve the community and promote drama. On 29 Nov 2015, “Good Try Theatre” had organized a charity show. Professional and Social Services Association (PASS) had arranged the sponsor for this event, and the meals and beverages of the event would be generously sponsored by Chi Fu Construction (Group) Limited, which is a construction company providing reliable demolition of unauthorized construction, construction of drainage system and repair of aluminum windows works services.

“My Career” is one of the famous dramas from “Good Try Theatre” . It is a drama that aims for sharing unforgettable experience from the actors and directors. The viewers enjoy the show and appreciate the sponsor and arrangement.

As a non-profit charity institution, PASS is committed to contributing to the community and society. Our goal is to help the disadvantaged teenagers and elderly improve their life status. We further endeavor to equip the teenagers with an ability to compete in the society for their career path. PASS also makes the effort to facilitate commercial companies taking their social responsibilities. We hope that contribution from more companies and institutions makes our society better.



PASS 贊助世藝劇社之慈善演出 「我的職業生涯」

世藝劇社於 2011 年 5 月成立，基本是由一班熱愛舞台劇的退休人士所組成，劇社成員由成立之今不斷巡迴在社區包括安老院及學校之演出，娛人娛己，服務社會大眾，推廣話劇，而「我的職業生涯」是由世藝劇社策劃之其中一個話劇。本年十一月二十九日，世藝劇社舉辦了慈善演出。職業及社會服務協會 (PASS) 為是次演出提供贊助，而其中餐點和飲料會由志富建築 (集團) 有限公司 (提供可靠的拆建工程，建設排水系統和維修鋁窗工程服務公司) 慷慨地贊助。

「我的職業生涯」是世藝劇社著名戲劇之一，目的是透過演員和導演分享難忘的工作經歷。觀眾們十分欣賞是次表演和贊賞贊助和安排。

作為一家非牟利的慈善機構，PASS 致力於為社區和社會作出貢獻。我們的主要目標是協助弱勢的青少年和老年人改善他們的生活狀況，並協助青少年提升各技能以及綜合競爭力以發展事業。PASS 亦努力協助商業機構負起他們的社會責任。我們期望有更多的公司和機構為改善社會作出貢獻。

